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A moral being is one who is capable of reflecting onhis past actions and their motives-of approving ofsome and disapproving of others. Charles Darwin,English naturalist
一个有道德的人能够对自已过去的行为和动机加以反省，弘扬正确，剔除错误。 查尔斯·达尔文，英国自然学家

Who partakes in another's joys is a more humanecharacter than he who partakes in his griefs. JohannLavater, Swiss poet

能分享他人的欢乐，比能分担他人的忧愁更为高尚。 约翰·拉瓦特尔，瑞士诗人

Leave virtue and kindness to your children instead of property-only this can bring happinessto them. Beethoven, German composer

把美德和善良传给你的孩子们，而不是留下财富，只有这样才能给他们带来幸福。 贝多芬，德国作曲家

When a man speaks or acts with good intention, then happiness follows him like his shadowthat never leaves him. Sakyamuni,founder of Buddhism

当一个人怀着善意讲话或做事的时候，幸福就像影子一样跟随着他，永远不会离开。 释迦牟尼，佛教创始人

Every time you smile at someone, it is an action of love, a gift to that person, a beautiful thing.Mother Teresa

每当你向别人微笑，这是爱的行动，是给别人的礼物，是一件关丽的事。 特蕾莎修女

We ourselves feel that what we are doing is just a drop in the ocean. But the ocean would beless because of that missing drop. Mother Teresa

我们觉得我们所做的只是大海中的一滴水，但是没有了这滴水，海水会变少。 特蕾莎修女

That man is richest whose pleasures are cheapest. Henry D. Thoreau, American writer

能贫贱而乐的人是最富有的人。 亨利·D·梭罗，美国作家

I was like a boy playing on the sea-shore, and diverting myself now and then finding a smootherpebble or a prettier shell than ordinary, whilst the great ocean of truth lay all undiscoveredbefore me. Isaac Newton, English physicist

我就像是一个在海滨玩耍的小孩，为不时发现比寻常更为光滑的一块卵石或比寻常更为美丽的一片贝壳而沽沾自喜，而对于展现在我面前的浩瀚的真理的海洋，却全然没有发现。 艾萨克·牛顿,英国物理学家
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